
   Protokół nr 34/XXXIV/14 BRM.0002.09.2014 

obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku, która odbyła się 29 października 2014 

roku w auli konferencyjnej Urzędu Gminy i Miasta w Czerwieńsku. 

Otwarcie obrad XXXIV sesji. 

Obrady XXXIV sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku o godz. 10
00

 otworzył Leszek Jędras – 

przewodniczący Rady, stwierdzając jednocześnie quorum, uprawniające Radę do 

podejmowania uchwał. 

W posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych, na stan Rady 14 – zgodnie z listą obecności, 

stanowiąca załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Sekretarz posiedzenia – radny Henryk Góralczyk. 

Przewodniczący obrad poinformował, iż radni w zawiadomieniu o sesji otrzymali, wraz 

z pakietem uchwał i materiałami będącymi przedmiotem posiedzenia, proponowany porządek 

obrad (załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 

Burmistrz Czerwieńska pismem z 24.10.2014 r. wnosił o wycofanie z porządku obrad, projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 

Czerwieńsk na lata 2014-2020, ze względu na poddanie dokumentu konsultacjom 

społecznym. 

Ponadto przewodniczący wnosił o zmianę zapisu punktu 8 na brzmienie: „8. Podjęcie 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębach: Nietkowice i Bródki w Gminie Czerwieńsk”. 

Powyższe wnioski Rada przyjęła jednomyślnie. 

Innych wniosków do zmiany porządku obrad nie było. 

Prowadzący sesję, po jej otwarciu i przedstawieniu porządku obrad, co stanowiło punkt 1, 

stwierdził, że Rada przyjęła (jednomyślnie) niżej wymieniony porządek XXXIV posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad XXXIV sesji. 

2. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

  2.a. Sprawozdanie Burmistrza Czerwieńska dotyczące udziału Gminy Czerwieńsk 

w Zielonogórskim Związku Gmin – założenia, ich realizacja, przyczyny wystąpienia 

ze związku z uwypukleniem zagadnień finansowych oraz podsumowanie 

wydatków/strat Gminy Czerwieńsk. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 

2014. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów w obrębach geodezyjnych: Będów, 

Nietkowice, Bródki, Laski, Nietków, Wysokie i Czerwieńsk. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Czerwieńsk. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Będów w Gminie Czerwieńsk. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębach: Nietkowice i Bródki w Gminie 

Czerwieńsk. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Laski w Gminie Czerwieńsk. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Nietkowice w Gminie Czerwieńsk. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Nietków w Gminie Czerwieńsk. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Dobrzęcin i Wysokie w Gminie 

Czerwieńsk. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie Programu Współpracy Gminy Czerwieńsk 

z organizacjami pozarządowymi na 2015 rok. 

14. Informacja dot. wyników analizy oświadczeń majątkowych radnych i wyznaczonych 

pracowników samorządowych. 

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

16. Komunikaty, wnioski, opinie. 

17. Ustalenie treści protokołu z XXXIII sesji. 

18. Zakończenie obrad XXXIV sesji. 

Ad. 2 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Temat zreferował Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

Przedłożona informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Na wniosek Rady, wypowiedź przytoczona dosłownie. 

„OKRES MIĘDZYSESYJNY od 25.09.2014 r. 

25. 09. -  Uczestniczyłem w konferencji pn. „Rozbudowa sieci elektroenergetycznej szansą 

rozwoju gospodarczego Województwa Lubuskiego”, która odbyła się w Urzędzie 

Marszałkowskim, gdzie przedstawiono plan rozwoju stacji trafo, która znajduje się na terenie 

Gminy Czerwieńsk. Rozważano możliwość doprowadzenia do tej stacji linii WN, z której 

będzie płynął prąd rejonu Brody – Gubin (z przyszłej kopalni węgla brunatnego); 

- Tego samego dnia brałem udział z Zebraniu Samorządu Mieszkańców w Czerwieńsku; 

02. 10. - W Ratuszu odbyło się spotkanie Komitetu Sterującego Partnerstwa Gmin 

Nadodrzańskich. Na tym spotkaniu omówiono zagadnienie związane z przygotowaniem 

przetargu dot. uporządkowania gospodarki wodno-ściekowej dla Gminy Dąbie (w ramach 

Partnerstwa Gmin Nadodrzańskich); 

06. 10. - Brałem udział w Konferencji dotyczącej EOG. W ramach Partnerstwa Gmin 

Nadodrzańskich zorganizowano rejs statkiem po Odrze. 

07. 10. - W Urzędzie Miasta Zielona Góra odbyło się spotkanie dotyczące ZIT, którego gmina 

jest członkiem; 

08. 10. - Odbyło się posiedzenie Rady Nadzorczej Spółki POMAK; 

14. 10. – z okazji „Dnia Edukacji Narodowej” w ratuszu wręczono wyróżnionym 

nauczycielom nagrody burmistrza; 

15. 10. - Brałem udział w posiedzeniu Rady Lokalnej Grupy Działania w Zaborze, gdzie 

rozpatrywano złożone wnioski w ramach miękkich projektów. Z Gminy Czerwieńsk, na liście 

rankingowej objętej dofinansowaniem znalazły się cztery wnioski złożone przez organizacje 

pozarządowe; 

17. 10. - Uczestniczyłem w Uroczystej Inauguracji Roku Kultury zorganizowanej przez 

MGOK w Czerwieńsku; 

21. 10. - W ratuszu odbyło się spotkanie „Komitetu Sterującego Partnerstwa Gmin 

Nadodrzańskich”, na którym rozpatrywano złożone oferty na wykonanie: Strategii Rozwoju 

Obszaru Funkcjonalnego Gmin Nadodrzańskich i zabytków w obszarze funkcjonalnym. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Radna Ewa Wójtowicz poprosiła burmistrza o rozszerzenia informacji dot. ZIT. 

Indagowany odpowiedział, że w ramach ZIT-u rozmawiano o Regionalnym Programie 

Operacyjnym. W wyniku  złożonych przez komisję europejską uwag, trwają prace nad 

uszczegółowieniem tego programu. Prezydent Zielonej Góry przedstawił uwagi, jakie należy 
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nanieść, w celu uszczegółowienia dokumentu w ramach Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych na obszarze funkcjonalnym miasta wojewódzkiego Zielonej Góry. 

Ad. 2a. 

Sprawozdanie Burmistrza Czerwieńska dotyczące udziału Gminy Czerwieńsk 

w Zielonogórskim Związku Gmin – założenia, ich realizacja, przyczyny wystąpienia ze 

związku z uwypukleniem zagadnień finansowych oraz podsumowanie wydatków/strat 

Gminy Czerwieńsk. 

Temat omówił Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

Radni otrzymali materiał opisowy do w/wym. tematu, stanowiący załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

Temat ten był przedmiotem obrad Komisji Infrastruktury Społecznej i Porządku Publicznego, 

oraz Komisji Budżetu i Finansów. Komisje o sprawozdaniu wydały opinie pozytywne.  

Dyskusja: 

Radny Krzysztof Smorąg zwrócił uwagę, że w sprawozdaniu brakuje informacji dotyczącej 

zysku ZZG za 2013 r. (ponad 1 mln. zł.) wygospodarowanego m. in. z gminy: Zielona Góra, 

Czerwieńsk, Świdnica. 

Burmistrz – Zarząd ZZG poinformował, że „nadwyżka”, która została wykazana 

w sprawozdaniu z realizacji budżetu za 2013 r.  jest zobowiązaniem za grudzień 2013 r. 

płatna w styczniu 2014 r. Gmina otrzymała od Prezydenta Zielonej Góry wezwanie do 

uregulowania zobowiązań za II kw. obowiązywania ustawy o utrzymaniu czystości 

i porządku publicznego i za I kw. 2014 r. W związku z tym, na wniosek burmistrza, Rada 

Miejska podjęła decyzję o wystąpieniu z ZZG. W sprawozdaniu z realizacji budżetu ZZG nie 

wykazano żadnej nadwyżki. W 2014 r. Walne Zgromadzenie tworzące 5 członków (bez 

Czerwieńska) podjęło uchwałę o sprostowaniu sprawozdania, które zostało złożone w RIO. 

Ponadto burmistrz podkreślił, że Gmina Czerwieńsk żadnych środków finansowych z ZZG 

nie otrzyma. 

Radny Marek Abramowicz zwrócił uwagę, że Gmina Czerwieńsk musiała dopłacić 177 tys. zł 

za III kw. 2013 r. Kwota ta wynikała ze składek nie przekazanych przez mieszkańców Gminy 

Czerwieńsk. Prawdopodobnie kwota ta, na dzień dzisiejszy, uległa zmniejszeniu, ponieważ 

mieszkańcy częściowo uregulowali swoje zobowiązania wobec ZZG. 

W związku z tym, radny zapytał burmistrza: czy, jest szansa, aby część tych pieniędzy została 

zwrócona? 

Indagowany wyjaśnił, że kwota 177.766,22 zł jest różnicą pomiędzy wpłatami, wynikającymi 

ze złożonych deklaracji przez właścicieli nieruchomości i podmiotów gospodarczych, 

a kosztami wyliczonymi za wykonane usługi przez Zakład Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Zielonej Górze, który jest zakładem budżetowym i ma zdecydowanie 

wyższe koszty, aniżeli stawki określone przez Walne Zgromadzenie Zielonogórskiego 

Związku Gmin. 

Przewodniczący zamykając dyskusję, sprawozdanie Burmistrza Czerwieńska dotyczące 

udziału Gminy Czerwieńsk w Zielonogórskim Związku Gmin – założenia, ich realizacja, 

przyczyny wystąpienia ze związku, z uwypukleniem zagadnień finansowych oraz 

podsumowanie wydatków/strat Gminy Czerwieńsk poddał pod głosowanie. 

Wynik głosowania: 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciwnych”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania, Rada większością głosów, 

sprawozdanie przyjęła. 

Ad. 3 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Ewa Wójtowicz poprosiła o przedstawienie informacji na temat stanu realizacji zadań 

związanych z remontem drogi przy ul. Kwiatowej i Polnej (obecnie I. Zonia) w Czerwieńsku. 

Kolejne pytanie dotyczyło możliwości zorganizowania dojazdu mieszkańcom na wybory 

w miejscach, gdzie brak jest komunikacji miejskiej. 
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Radny Cezary Woch zapytał: czy istnieje możliwość określenia godzin kursowania 

autobusów (w dniu wyborów) w miejscowościach: Sycowice (godz. 13
30

 i godz. 16
00

), Będów 

i Bródki? 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że dowóz mieszkańców do lokali wyborczych z w/wym. 

miejscowości jest już ustalony. 

Radny Wojciech Zawada zapytał: 

- czy jest już ukończona dokumentacja opracowywana na modernizację ul. Kwiatowej 

w Czerwieńsku i czy można się z nią zapoznać? 

- czy wyjaśniło się coś w sprawie drogi na ul. Składowej (pomiędzy blokiem 5 „a”, 

a garażami)? Co tam będzie robione i jakie będą koszty? 

Ponadto radny poinformował, że mieszkańcy Pl. Wolności w Czerwieńsku narzekają na pętle 

autobusową, ponieważ kierowcy, którzy tam parkują zaśmiecają teren i zatruwają spalinami 

środowisko. 

Radny poddał pod rozwagę usytuowania pętli autobusowej na ul. Składowej (przy rampie 

PKP). 

Radny Krzysztof Smorąg zabrał głos w sprawie drogi na Os. Słonecznym w Nietkowie, 

pytając o etap realizacji tego zadania. 

Kolejne pytanie radnego dotyczyło dostępu do Internetu. Gmina ma mieć dostęp do 

czternastu hotspotów. Radny poprosił o wskazanie miejsc usytuowania hotspotów i zapytał: 

na jakiej podstawie i jak wygląda świadczenie usług telekomunikacyjnych przez Gminę 

Czerwieńsk? 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2014. 

Projekt uchwały, wg druku: BRM.0006.60.2014 z dnia 24.10.2014 r. (wersja III) przedstawiła 

i omówiła Urszula Napierała – Skarbnik Gminy. 

Radni otrzymali w/wym. projekt uchwały. 

Dyskusja: 

Radna Ewa Wójtowicz poprosiła o wyjaśnienie zdjęcia z gimnazjum kwoty 10.000 zł, która 

zasiliła ZEAO. Ponadto radna poprosiła o informację dot. modernizacji budynku świetlico-

remizy w Nietkowie, gdzie na ten cel przeznacza się kwotę 87.000 zł. 

Skarbnik Gminy – Urszula Napierała wyjaśniła, że przeniesienie w oświacie dotyczy 

wynagrodzenia osobowego pracowników. 

Burmistrz Czerwieńska – Piotr Iwanus odpowiedział na drugie pytanie. 

W budżecie zabezpieczono środki finansowe na zmianę technologii ogrzewania obiektu 

z technologii tradycyjnej – węglowej, na ekologiczną. W wyniku przeprowadzonego 

postępowania przetargowego wyłoniono najkorzystniejszą ofertę. Z tych środków będzie 

zmodernizowane ogrzewanie i kotłownia. 

Przewodniczący stwierdzając wyczerpanie dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada Miejska, w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, uchwałę przyjęła. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie przyjęła uchwałę nr XXXIV/327/14 

w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2014. 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów w obrębach geodezyjnych: Będów, Nietkowice, 

Bródki, Laski, Nietków, Wysokie i Czerwieńsk. 

Projekt uchwały wg druku BRM.0006.63.2014 z 15 października 2014 r. omówił Piotr 

Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

Komisja ITRiOŚ oraz Komisja BiF o w/w projekcie uchwały wydały opinie pozytywne. 

Dyskusji nie było.  

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, projekt uchwały poddał głosowaniu, którą Rada 

przyjęła 14 głosami „za”/14. Przewodniczący stwierdził, że Rada jednomyślnie przyjęła 
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uchwałę nr XXXIV/328/14 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów w obrębach geodezyjnych: Będów, Nietkowice, 

Bródki, Laski, Nietków, Wysokie i Czerwieńsk. 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Czerwieńsk. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.64.2014 

z dn. 13.10.2014 r., był przedmiotem prac dwóch komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich 

pełną akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 14 „za”, 0 „przeciwnych”, 0 „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XXXIV/329/14 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Czerwieńsk. 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Będów w Gminie Czerwieńsk. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.65.2014 

z dn. 15.10.2014 r., był przedmiotem prac dwóch komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich 

pełną akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 14 „za”, 0 „przeciwnych”, 0 „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XXXIV/330/14 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Będów w Gminie Czerwieńsk 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębach: Nietkowice i Bródki w Gminie Czerwieńsk. 

Prowadzący obrady odczytał projekt uchwały wg druku: BRM.0006.66.2014 z dn. 20.10.2014 

r. (II wersja). 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 14 „za”/ 14. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XXXIV/331/14 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębach: Nietkowice i Bródki w Gminie Czerwieńsk. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Laski w Gminie Czerwieńsk. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.67.2014 

z dn. 15.10.2014 r., był przedmiotem prac dwóch komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 14 „za”, 0 „przeciwnych”, 0 „wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XXXIV/332/14 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Laski w Gminie Czerwieńsk. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Nietkowice w Gminie Czerwieńsk. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.68.2014 

z dn. 15.10.2014 r., był przedmiotem prac dwóch komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 14 „za”, 0 „przeciwnych”, 0 „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XXXIV/333/14 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Nietkowice w Gminie Czerwieńsk. 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Nietków w Gminie Czerwieńsk. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.69.2014 

z dn. 15.10.2014 r., był przedmiotem prac dwóch komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 14 „za”/14. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XXXIV/334/14 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Nietków w Gminie Czerwieńsk. 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Dobrzęcin i Wysokie w Gminie 

Czerwieńsk. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.70.2014 

z dn. 15.10.2014 r., był przedmiotem prac dwóch komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 14 „za”/14. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XXXIV/335/14 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Dobrzęcin i Wysokie w Gminie Czerwieńsk. 

Prowadzący obrady o godzinie 11
00

 ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godz. 11
10

. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie Programu Współpracy Gminy Czerwieńsk z organizacjami 

pozarządowymi na 2015 rok. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.61.2014 

z dn. 13.10.2014 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady. 

Komisja ISiPP projekt uchwały przyjęła do wiadomości, KITRiOŚ „wstrzymała się” nad 

wydaniem opinii, natomiast KBiF zaopiniowała ją pozytywnie (jednomyślnie). 
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Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

W wyniku przeprowadzonej konsultacji, autopoprawkę do projektu uchwały wniosła Ewa 

Kwiecień – Sekretarz Gminy. 

W § 6 dopisano pkt 7 o treści: „7) ratownictwo i ochrona ludności”.  

W ramach konsultacji wpłynęły 2 wnioski. Pierwszy wniosek złożyła OSP w Czerwieńsku 

i drugi Stowarzyszenie Turystyczno -  Motorowodne Odra Czerwieńsk. 

Zgodnie z art. 12  ust. 2 ustawy z 10.11.2010 r., konsultacje są niewiążące i burmistrz 

decyduje o tym, które z wniosków będą uwzględnione. Autopoprawka uwzględnia wniosek 

OSP w Czerwieńsku. 

Druga autopoprawka nie podlega uwzględnieniu i dotyczyła uszczegółowienia kwoty 

przeznaczonej w ramach programu. Ponadto uwzględniała, spośród siedmiu priorytetowych 

zadań, tylko trzy. Szła też w kierunku rozpisania na zadania. Na dzień dzisiejszy nie 

wiadomym jest, jakie zadania i potrzeby będą miały organizacje pozarządowe. Nie można też 

na wstępie, a więc w programie wypisać podmiotów, które mogą w nim uczestniczyć (z 7 do 

3 działań). Sprawą tą reguluje orzecznictwo administracyjne i rozstrzygnięcie nadzorze 

wojewody. 

Dyskusja: 

Radny Krzysztof Smorąg poprosił o przedstawienie wniosku Stowarzyszenia. 

Sekretarz Gminy odczytała wniosek. 

„Wniosek. Na realizację poszczególnych zadań ujętych w programie, w ramach środków 

finansowych, o których mowa w ust. 1 zaplanowano następujące kwoty: 

1/ wspieranie upowszechniania kultury fizycznej i sportu, 

2/ turystyki i krajoznawstwa, 

3/ ratownictwa i ochrona ludności”. 

Na te trzy działy przeznaczona jest kwota 200.000 zł. 

Uzasadnienie zmian: 

„Wprowadzony zapis umożliwi transparentne zarządzanie funduszami przeznaczonymi 

w urzędzie na wsparcie organizacji pozarządowych. Proponowane kwoty są kwotami 

poglądowymi”. 

Radny K. Smorąg zapytał burmistrza: jaka jest planowana dotacja dla klubów sportowych? 

Indagowany odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie ma takiej propozycji, ani podziału. 

Jedynie zaproponowano, aby do projektu budżetu na 2015 r. na wspieranie organizacji 

pozarządowych wydzielić kwotę 200.000 zł. 

Radna Ewa Wójtowicz podkreśliła, że program jest dokumentem wyjściowym. Rozdzielanie 

kwoty, na dzień dzisiejszy jest za wczesne. Z chwilą utworzenia rady pożytku publicznego, 

kwota wydzielona w budżecie będzie dzielona na sektory. 

Radny Wojciech Zawada zapytał: czy kwota 200.000 zł wystarczy na wszystkie zadania 

organizacji pozarządowych? 

Burmistrz wyjaśnił, że kwota ta nie jest wystarczająca, ale wspierająca organizacje, które 

w formie dotacji realizują zadania własne gminy. 

W związku z tym, że nie zgłoszono żadnych wniosków, przewodniczący zamykając dyskusję, 

projekt uchwały poddał pod głosowanie. 

Wynik głosowania: 14 „za”, 0 „przeciwnych”, 0 „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XXXIV/336/14 

w sprawie Programu Współpracy Gminy Czerwieńsk z organizacjami pozarządowymi na 

2015 rok. 

Ad. 14 

Informacja dot. wyników analizy oświadczeń majątkowych radnych i wyznaczonych 

pracowników samorządowych. 

Informacje przedłożyli: Leszek Jędras – przewodniczący Rady Miejskiej w Czerwieńsku oraz 

Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 
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Naczelnik Drugiego Urzędu Skarbowego w Zielonej Górze pismem z 15 października 2014 r. 

przekazał informacje o stwierdzonych nieprawidłowościach w analizowanych oświadczeniach 

majątkowych złożonych przez radnych Rady Miejskiej w Czerwieńsku, wg stanu na 

31.12.2013 r. oraz na dwa miesiące przez upływem kadencji (BRM.0043.31.2014). 

Dokument ten znajduje się do wglądu w aktach sprawy w biurze rady. 

Informacja dot. wyników analizy oświadczeń majątkowych pracowników samorządowych 

przedstawiona przez burmistrza, stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Ad. 15 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych, wymienionych w punkcie 3, udzielił Piotr 

Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

1. Ewa Wójtowicz – projekty budowlane dot. remontów dróg w Czerwieńsku. 

Ulica Polna ma pełną dokumentację, ze stosownymi decyzjami Starostwa Zielonogórskiego, 

z którą można się zapoznać w Ref. GKiM. 

Natomiast ul. Kwiatowa wymagała ingerencji ze strony gminy, ponieważ nie można było 

znaleźć odprowadzenia wód opadowych z odcinka tej drogi w kierunku Arcobaleno. Projekt 

jest na ukończeniu. Prawdopodobnie do 15 listopada br. będzie zakończona część 

proceduralna wraz z uzyskaniem pozwolenia na budowę. 

Odpowiedź na temat dowozu w dniu wyborów tj. 16.11.2014 r. 

W Bródkach nie ma zapotrzebowania na dowóz mieszkańców do lokalu wyborczego. 

Natomiast w Sycowicach pierwszy kurs będzie z przystanku PKS o godz. 12:25, w Będowie 

o godz. 12:35. Drugi kurs rozpocznie się o godz. 16:00 w Sycowicach, a o 16:10 z Będowa do 

lokalu w Nietkowicach. Po głosowaniu zapewniony jest transport powrotny. 

W tych dniach będą zorganizowane kursy zamknięte. 

Zbierane są  też informacje w Dobrzęcinie i Wysokim. 

2. Wojciech Zawada - remont ulicy Składowej 5a w Czerwieńsku (pomiędzy budynkiem, 

a garażami). 

Teren będzie wyrównany jeszcze przed zimą. 

W sprawie pętli autobusowej radny otrzyma odpowiedź pisemną. 

3. Krzysztof Smorąg – ul. Słoneczna w Nietkowie. 

W ramach modernizacji nawierzchni należy doświetlić fragment tej drogi (od ul. Słonecznej 

w kierunku Kościuszki). Rejon Energetyczny dostarczył warunki techniczne, niekorzystne dla 

gminy, gdyż na długim odcinku (od słupa energetycznego) powinna być poprowadzona linia 

zasilająca cztery punkty świetlne. Z samą nawierzchnią są też problemy, ponieważ czterech 

właścicieli z zabudowaniami weszło w pas drogi. Trwają rozmowy z właścicielami na temat 

potrzeby i zasadności dokonania rozbiórki cokołów ogrodzeniowych i budynków 

gospodarczych, które zostały wbudowane na działce gminnej. Projekt jest już na ukończeniu, 

natomiast uzgodnienia są w trakcie realizacji. 

Internet. 

Zadanie jest finansowane z programu, a nie ze środków gminy. 

Postępowanie w sprawie uzgodnienia projektu decyzji, który został przetransportowany na 

nośnik strony internetowej gminy, ma się zakończyć do 14 listopada br. Hot spoty będą 

uruchomione w odległości 100 m od baz dostępowych (miejsca, na których zamontowano 

urządzenia nadawczo – odbiorcze). Po uzyskaniu pozytywnej decyzji, miejsca te będą 

oznaczone odpowiednimi tablicami informacyjnymi. 

Ad. 16 

Komunikaty, wnioski, opinie. 

Prowadzący obrady odczytał pisma, które wpłynęły do Rady w okresie międzysesyjnym. 

1. Burmistrz Czerwieńska wystosował pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich o ujęcie 

w planach finansowych na 2015 r. zadań takich jak: wymiana nawierzchni na 

ul. Zielonogórskiej w Czerwieńsku, wykonanie ciągu pieszego na ul. Składowej 
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w Czerwieńsku wraz zatoką i peronem dla wysiadających przy ul. Składowej 5a, wykonanie 

chodnika we wsi Wysokie od skrzyżowania z drogą gminną w kierunku promu na Pomorsko, 

wyrównania pobocza drogi nr 279 pomiędzy Czerwieńskiem, a Wysokim, wykonania ciągów 

pieszych oraz konserwacja nawierzchni drogi nr 279 na odcinku Leśniów Wielki – Nietków. 

2. Burmistrz Czerwieńska pismem z 17.10.2014 r. wystosował pismo do Zarządu Dróg 

Powiatowych o ujęcie w planach finansowych na 2015 r. na realizację następujących zadań: 

- wykonanie dokumentacji technicznej na modernizację drogi 1176F Płoty – Sudoł – Leśniów 

Wielki – Leśniów Mały; 

- utwardzenie drogi 1144F Płoty – Zagórze – Radomia; 

- remont ul. Granicznej w Czerwieńsku; 

- dokończenie remontu ul. Sadowej w Płotach; 

- naprawę drogi powiatowej nr 1147F na odcinku Laski – Ciemnice do granicy powiatu 

zielonogórskiego z powiatem krośnieńskim. 

3. Prokuratura Rejonowa w Zielonej Górze pismem z 09.10.2014 r. (BRM.0711.32.2014) 

kieruje do WSA skargę na uchwałę Rady Miejskiej w Czerwieńsku z dnia 31.01.2007 r. nr 

23/IV/07 w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Czerwieńsk. 

Sprawę prowadzi radca prawny Urzędu. 

W tym punkcie obrad radna Ewa Wójtowicz poprosiła burmistrza o udzielenie informacji na 

temat trwających robót przy rynku, ul. Kolejowa w Czerwieńsku. 

Indagowany wyjaśnił, że droga wojewódzka nr 279 jest remontowana w wyniku interwencji 

i postulatów. ZDW w pierwszej kolejności rozpoczął prace związane z niwelacją 

i podniesieniem włazów studzienek kanalizacyjnych. W wyniku tych prac wody opadowe 

jeszcze bardziej zalegały drogę. Jest przygotowywana dokumentacja techniczna na 

zamontowanie wzdłuż krawężników drogowych tzw. „rynsztoków”. 

Ad. 17 

Ustalenie treści protokołu z XXXIII sesji. 

Prowadzący obrady poinformował, że protokół z przebiegu XXXIII posiedzenia Rady 

Miejskiej w Czerwieńsku był wyłożony do wglądu. W związku z tym, przewodniczący 

zapytał: czy do protokołu są uwagi, wnioski? 

Uwag nie było. 

Przewodniczący uznał, że protokół z XXXIII posiedzenia Rady Miejskiej w Czerwieńsku stał 

się obowiązującym. 

Ad. 18 

Zakończenie obrad XXXIV sesji. 

Prowadzący posiedzenie stwierdzając wyczerpanie porządku obrad, o godz. 12
00 

zamknął 

obrady XXXIV posiedzenia Rady Miejskiej w Czerwieńsku. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Alina Juncewicz   Sekretarz obrad:  Przewodniczący 

Inspektor ds. rady   Henryk Góralczyk Rady Miejskiej w Czerwieńsku 

         Leszek Jędras 


